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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ  

П Р О Т О К О Л  №  2 9  

 

 

 

от  заседанието на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет, проведено на 

04.09.2020 г. 

 

Днес, 04.09.2020 г., от 13:00 ч.  дистанционно чрез платформата CISCO Webex Meeting на 

Столична община се проведе  заседание на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет. 

 Заседанието беше открито от  председателя на комисията по Финанси и бюджет г-н Георги 

Георгиев в 13:00 ч. 

При направената проверка на кворума беше установено, че към началото на заседанието участват 

онлайн чрез платформата CISCO Webex Meeting – връзка  12 общински съветници, както следва: 

1.Георги Георгиев – председател; 

2.Стефан Марков – зам. председател 

3. Иван Таков 

4. Зафир Зарков 

5.Радослав Абрашев 

6.Борислав Иванов 

7.Методи Лалов 

    8. Владислав Панев  

9.Любомир Георгиев 

10.Петко Димитров 

         

   поради което,  заседанието може  да бъде проведено. Г-жа Екатерина Йорданова отсъства от 

заседанието по уважителни причини. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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Георги Георгиев – предлагам да приемем дневния ред на заседанието на комисията, който ви е 

представен, с една допълнителна точка.   

С оглед на ангажимент на колегата Димитър Вучев, който е вносител на доклада по точка 3, 

предлагам да започнем с него като първа точка, след което ще продължим с първоначално обявения 

дневен ред, като моля да имате предвид, че доколкото сме водеща комисия по доклада относно 

Годишния отчет за касовото изпълнение на бюджета ще проведем заседание и в четвъртък в 9.00 часа, 

след като всички останали комисии вземат междувременно отношение по него, както и по друг доклад, 

по който сме водеща комисия с вносител доц. Чобанов, тоест днес касовото изпълнение на бюджета ще 

го обсъждаме на първо четене само. 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията, с предложените по-горе изменения и 

разместването на точките, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател  За 

2 Стефан Марков - зам. председател  За 

3 Иван  Таков - зам.председател  За 

4 Зафир Зарков  За 

5 Радослав Абрашев  За 

6 Борислав Иванов  За 

7 Методи Лалов  За 

8 Владислав Панев  За 

9 Любомир Георгиев  За 

10 Петко Димитров  За 

  Общо гласували:    

  в т.ч.:  10 

                                 За  10 

                                Против  - 

                               Въздържали се  - 

 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-5746/15.07.20 г. относно Отчет за дейността 

на Общинския гаранционен фонд за малки и средни предприятия за 2019 г. и Програма за дейността 

на ОГФМСП за 2020 г. от Димитър Вучев, В. Митов, д-р Антон Койчев, Владимир Данев – общински 

съветници 

Димитър Вучев – общински съветник, на вниманието на общинските съветници е един доклад 

от членове на Съвета за управление на гаранционния фонд, по отношение както и господин 

председателя спомена дейността за миналата година и една Програма, която предлагаме за 2020 година. 

Съвсем накратко по отношение на данните за 2019 година имаме 37 искания за гаранции към Фонда, 

31 от тях са подкрепени като гаранциите са на обща стойност малко над 2,5 милиона по кредити в 

размер на почти 8,5 милиона. Тенденцията се запазва от последните години. Основната част от тези 

гаранции са по отношение на оборотни кредити и голяма част от тях са и по отношение на 

инвестиционни проекти, а по-малка част са по отношение на кредити с лимит за издаване на банкови 

гаранции. В края на миналата година почти 5 милиона лева са общо действащите гаранции. Освен 
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основната дейност на Фонда по отношение на гарантиране на банкови кредити в последните години се 

развива изключително активно и консултантската дейност на Фонда, като за миналата година 210 

консултации са извършени, което надхвърля планираното в Програмата за 2019 година. По отношение 

на 2020 година на две основни звена мога да разделя дейността през тази година. От една страна, 

продължават и традиционните вече за Фонда схеми и Програма „ФИСП“, традиционната активност по 

отношение и на гарантиране и на консултиране на бизнеси, и от друга страна знаете, че тази година 

2020-та е много особена по редица направления, което изискваше и от наша страна по отношение на 

Общинския съвет реакция, която по отношение на Фонда се изразява в този инструмент, който ние 

одобрихме месец юни, ако не се лъжа, гаранционния инструмент за подкрепа, който успя да реализира 

добри резултати и успя да изпълни своята цел.  

Това е по отношение на основните параметри. На линия в момента в срещата е и управителят на 

Гаранционния фонд господин Николай Ценков, така че ние сме на Ваше разположение за въпроси и 

естествено по техническите неща ще предоставя на него възможност да отговори, ако има по-

специфични въпроси. 

Методи Лалов: Ще бъда много кратък и от казаното от колегата Вучев и от доклада на 

Общинския гаранционен фонд за малки и средни предприятия става ясно, че това е структура, която е 

крайно неефективна в своята дейност що се отнася по отношение на организацията и на нейната 

издръжка. Всичко това, което е свършено от Общинския гаранционен фонд е несъотносимо към 

издръжката, която се полага на този Фонд, или трябва да бъде преразгледано из основи мястото на 

Гаранционния фонд, като част от структурата на общинската администрация или на нейната издръжка, 

или трябва рязко да бъде повишена дейността и ефективността на Фонда. Тридесет и седем преписки 

разгледани означава по три преписки на месец и сумите, които са отпуснати за гаранции не са големи 

на фона на икономическата дейност на Столична община. За консултантска дейност – 210, нямаме 

никакви данни в какво се състоят тези консултации, в каква сложно са и в какъв обем. Знаете, че 

многократно беше повтаряно и това не е въпрос на политическо противопоставяне, издръжката на един 

фонд, който е в рамките на половин милион лева на година, който върши работа за 5 милиона отпускане 

на гаранции е абсолютно несъотносимо и никъде такова съотношение в частния бизнес не можете да 

намерите. Поставял съм многократно въпросът за заплащането на възнаграждението на общинските 

съветници, които гласуват, които участват в този Гаранционен фонд. Да, то беше намалено наполовина 

под наш натиск, но и наполовина е неефективно и е огромно в сравнение с положения труд. В този 

доклад няма ясно посочване, но тук става въпрос за работа на общинските съветници в рамките на 

няколко часа годишно, за което – да миналата година под натиск беше намалено и спряно даже за 

определен период възнаграждението, но това не решава принципният въпрос, тъй като ще бъде 

възобновено отново изплащането на възнаграждения. 

Последно ще обобщя. Считам, че има неефективна структура на администрацията на 

Фонда, не съответно заплащане на труда на общинските съветници и това, че тази структура може да 

бъде по друг начин разположена в общинската администрация. Отчетът според мен е незадоволителен 

по отношение на това, което е свършено. Благодаря. 

Владислав Панев: Един кратък въпрос, имате ли информация за размера на активираните 

гаранции през 2019 година, както и през 2020 година по кредити, които са отпускани през предишни 
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години, тоест сумите, които Фонда е трябвало да плати на търговски банки по неизрядни 

кредитополучатели, които са получавали гаранции през годините? Благодаря. 

Николай Ценков: За миналата година са активирани две гаранции, една от Българо-

американска кредитна банка и една от „Банка ДСК“, като е изплатена една гаранция към DE банк, в 

размер на 15 501,68 лева, която е по кредит, който е гарантиран през 2009 година, спрял е да бъде 

обслужван на строителна фирма и след процедура по принудително изпълнение и удовлетворяване на 

банката като кредитор тогава в редукционна стойност се изплати тази сума след изпълнение на всички 

предпоставки. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател За 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 
Методи Лалов 

Въздържал 

се 

9 
Владислав Панев 

Въздържал 

се 

10 
Любомир Георгиев 

Въздържал 

се 

11 Петко Димитров За 

12 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

 

 

 

 По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-6831/20.08.20 г. относно Приемане на 

Годишен отчет за касовото изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2019 г. от Й. 

Фандъкова 

 

-Отчет вх. № СОА20-ВК66-7039/28.08.2020 г. от Йорданка Фандъкова – кмет на СО, относно 

дейността по придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост за 2019 г. и изпълнение 

на програмата за придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост за 2019 г. /за 

сведение/                          

Дончо Барбалов – зам. кмет на СО: на вниманието на общинските съветници е Доклад за 

касовото изпълнение на бюджета за 2019 година. Докладът е поставен на страницата на Столична 

община, на страницата на Столичния общински съвет, където заедно с поканата за публичното 

обсъждане качихме доклада в машинно четим формат, съответно в word е самият доклад и 

приложението е в таблица Excel, за да може тези, които обичат и искат да правят анализи да могат 
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спокойно да ги извършат, за до придобият по-правилна и по-пълна представа за дейността на общината 

през 2019 година. 

-Ако трябва да обобщим някои основни резултати, неданъчните за 2019 година са 703 милиона 

лева, от които данъчните са  341,5 милиона лева. 

-Както обикновено най-голям дял имат имуществените данъци. Данък недвижими имоти – 108,5 

милиона лева, данък МПС – 93,5 милиона лева, данък „Възмездно придобиване“ – 130,6 милиона лева.  

-При данъка за МПС имаме по-малко приходи спрямо 2018 година, което се дължи на промяната 

в образуването на данъците на моторните превозни средства, което беше гласувано от Народното 

събрание в края на 2018 година и влезе в сила в  2019 година, при което на практика в Столична община 

имахме най-ниските възможни данъци за моторни превозни средства в страната и по закон. 

-При неданъчните приходи общо 361,6 милиона лева приходи, както традиционно голям е делът 

на такса „Битови отпадъци“ – 224 милиона лева, което имаме увеличение спрямо 2018 година. 

Следващи по своята значимост са приходите от таксите за детски градини – 16 милиона лева, с по-

малък размер и можете спокойно да се запознаете в отчета, който е на разположение на общинските 

съветници. 

-Що се отнася до разходите общо разходите на общината през 2019 година са в размер на 1 

милиард 357,6 милиона лева, като естествено ние сме дали подробна информация за  разходите по 

общински предприятия и разходите по функции. 

-Това, което бих искал да обърна внимание е, че към отчета има детайлно приложение, което е 

свързано с различните обекти от капиталовата програма, които са изпълнени през 2019 година и там 

общият размер на капиталовите инвестиции е в размер на 438,7 милиона лева, като тук искам да уточня, 

че целият този отчет е всъщност на касова основа, което отчита парите, които са влезли в общината и 

парите, които са излезли от общината в този период. Не отчита начислените суми, например част от 

капиталовите разходи ние винаги ги изплащаме в началото на следващата година, просто такъв е 

цикълът на приемане на работата и фактуриране и съответно плащаме фактурите. Така, че тук говорим 

за чиста касова основа колко пари са влезли и колко пари с излезли в бюджета на общината. 

-При 438,7 милиона лева в изпълнение на капиталовата програма, от които придобиване на ДМА 

– 229 милиона лева, придобиването на земя, при която винаги е отчуждаването и изкупуването, което 

винаги предизвиква внимание е в размер на 9,7 милиона лева. Планът на капиталовата програма за 

2019 година беше 644 милиона лева, така че имаме едно изпълнение в разходната част около 68 % от 

това, което е било планирано за  2019 година.  

Иван Таков: Благодаря, господин председател. Ако ми позволите да се обърна към вносителите. 

Виждаме едни малко повече от петдесет страници пълни с абсолютно ирелевантна и ненужна 

информация. Отново нямаме един ред анализ във връзка с неизпълнението.  

След като гледаме касовото изпълнение в случая по-скоро неизпълнение сериозно на бюджета 

беше хубаво да разберем защо се е случило това, и всяка година едно и също, но за „капак“ на всичко 

тази година вносителя се е опитал и максимално да ни затрудни, като в таблиците не е направил 

сравнението за първоначалния и уточнен бюджет през годината, което според мен е несериозна 

заигравка с търпението на общинските съветници. Иначе по изпълнението на бюджета касовото 

изпълнение, което виждаме в момента не е много по-различно от това, което гледахме при приемането 
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на бюджета за 2020 година, не са се променили много нещата. Виждаме най-общо, че имаме около 300 

милиона неизпълнение в приходната и разходната част или около 84 % е неизпълнението на цялостния 

бюджет с всички пера и функции. Както господин Барбалов каза, капиталовата програма – 438 милиона 

лева при 650 милиона лева почти уточнена през 2019-та, което означава над 210 милиона за поредна 

година неизпълнение и да нямаме един ред анализ за това защо отново 200 милиона са останали 

неизразходвани в бюджета според мен е изключително несериозно.Виждаме и във функции, които са 

изключително важни за функционирането  на общината, като здравеопазване, образование, отбрана и 

сигурност отново сериозно неизпълнение, но ние го видяхме още в началото на годината, така че няма 

да повтарям. 

-Групата на БСП няма да подкрепи касовото изпълнение, а в бюджета през 2019 година отново 

има тежки недостатъци както ви казахме и при неговото приемане. Благодаря.  

Георги Георгиев : Благодаря, господин Таков! 

 Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща отлага произнасянето си с окончателно становище по доклада, за да 

бъде разгледан и от останалите постоянни комисии. Докладът ще бъде отново разгледан и гласуван на 

заседание на комисията, на 10.09. 2020 г. от 9,00 ч. 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ДИ04-848/3/14.08.20 г. относно разрешаване 

разходването на средства от дарителска сметка на Столична община от Й. Фандъкова 

 

Красимир Димитров – директор на дирекция „Аварийна помощ и превенция“, представя 

доклада. Докладът, който предлагаме за решение на Общинския съвет е свързан със заповедта, на която 

съм председател за използване на средствата от дарителската сметка.  

Проведохме заседание, в което имахме в наличност 47 хиляди лева, от които ние предлагаме 25 

хиляди лева, които да бъдат отпуснати за следното: Столична община разполага с един резерв на 

индивидуални средства за защита, като т.нар. РЗО-та или предпазни средства, костюми, маски и други 

материали, които считам за пълен резерв.  

Необходимостта от развитието на COVID-19 в България и готовността на Столична община да 

подпомогне всички общински структури като лечебни заведения, като детски градини, като 

обществени сгради и други, е необходимо ние да попълним резерва, за това предложихме тези средства 

да бъдат изразходвани само за закупуване на калцуни, индивидуални маски и многократни костюми за 

употреба, ръкавици и това ще подпомогне да имаме пълен комплект от резерв, който за момента пазим 

в нашата база в „Павлово“. Раздаваме от нещата, които сме получили като дарение от други или от 

тези, които сме закупили предварително с бюджетни средства. 

Методи Лалов: Благодаря Ви. Нямам никакви възражения по отношение на това да бъде 

разрешено от дарителската сметка да бъдат закупени защитни средства, а имам възражения за пореден 

път по отношение на начина на писане на доклади. Става въпрос за доклад от две страници. Става 

въпрос за доклад, в който дори не е посочено какъв е размерът на постъпленията в тази дарителска 

сметка, за да може да преценим на общия фон постъпления това, което харчим какъв процент е и дали 

това като обем е важно да бъде изхарчено именно в този момент и за тези средства и за тази цел. 
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Още нещо, от 8 страници сканирани 4 страници са с някакъв текст. Когато харчим средства ние 

показваме за този дребен случай как половината средства от сканирането, което е разход на общината 

за печатни материали при всички случаи са изхвърлени на боклука. Многократно беше направена 

забележка, че това е неефективно управление на средства. Да, тук за 8 страници 4 са празни, на някой 

понякога и  150 са празни защото снимате и гърбовете на листовете. Не искам да се възприема, като 

дребнаво заяждане, но многократно беше обръщано внимание и ако общината не може да управлява 

такива прости процеси защо имаме дарения, защо искаме от гражданите да ни подпомагат? И не, че го 

искаме и защо в крайна сметка го приемаме, след като ние очевидно не управляваме ефективно техните 

средства? 

Не е изместване на темата и двете неща имат връзка – господин Барбалов, това всъщност е 

ангажимент и на Елен Герджиков на Столичния общински свет, кога ще бъде решен проблемът с това 

да не се сканират по такъв безобразен начин документи и такъв неефективен и да се хвърлят средства 

– кога? Кажете го днес, кажете го някой път, поемете ангажимент и да приключим с това и тогава 

вместо от 25 хиляди лева от дарения да разходваме за определена цел ще можем да дадем и от спестени 

средства, нека да са 30, 50 или колкото е необходимо? Ние от едната страна получаваме дарения, а от 

другата страна пилеем по най-безобразен начин и това е във всяка една дейност. Благодаря Ви. 

Георги Георгиев: Благодаря Ви. Колега Лалов, позволете ми да изразя несъгласие, конкретният 

въпрос, който обсъждаме не би могло да се направи извод от безспорно неудачния начин, по който се 

сканират документите, извод за нецелесъобразност и неумение за управление на общински средства. 

В конкретния случай разглеждаме доклад, по който информацията, която ни е предоставена във вида, 

в който вносителят е преценил, че следва да бъде, може да бъде допълнена по наше искане. 

Господин Барбалов, в тази връзка можете ли да ни отговорите на въпроса какви са наличностите 

по дарителската сметка, по която първите големи дарения бяха направени от колегите от групата на 

ГЕРБ и СДС, които дариха по няколко заплати? 

 

Дончо Барбалов – зам. кмет на СО: Да, около 205 хиляди са, като информацията за наличността 

дарителската сметка е публична и тя се качва редовно на страницата на Столична община така, че всеки 

гражданин, всеки общински съветник да може да се запознае за наличността на средствата по тази 

сметка. На практика този доклад е първото харчене на средства и както Вие казахте наистина първите 

бяха дарение от групата на ГЕРБ за целите свързани с борба с COVID вируса и досега не са харчени 

никакви средства, естествено е, че за увеличение на средствата сме качвали редовно.  

Понеже господин Лалов спомена за сканирането, вярно е, че не е тема на доклада, както сигурно 

сте забелязали, в общината ползваме много рециклирана хартия, която е леко жълта на цвят и това, 

което разбирам е, че има технически проблем когато докладите са отпечатани на такава хартия при 

сканиране скенерът не отчита, че задната страница е празна. Това се решава по два начина. Единият е, 

когато те се печатат на бяла хартия, такъв проблем няма. Вторият е, както знаете с новия Правилник 

на Общинския съвет се въвежда възможността за внасяне на доклади за електронно подписан вариант, 

което мисля че трябваше в началото на следващата година да е възможно, което и в момента е 

възможно, но е технически по-голямо предизвикателство.  
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Така, че този въпрос с внасянето на електронно подписани и електронни доклади ще бъде 

автоматично решен и ще спестим отпечатване на хартия и естествено свързаните с това разходи. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател За 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 Методи Лалов За 

9 Владислав Панев За 

10 Любомир Георгиев За 

11 Петко Димитров За 

12 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Георги Георгиев:  Колеги, обръщам внимание по предходната точка, когато разглеждахме 

Отчета за касовото изпълнение на бюджета за 2019 година част от него е и отчета за дейността по 

придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост за 2019 година и изпълнение на 

програмата, съответно през изминалата година, който приемаме за сведение, и който ще имаме 

възможност заедно отново в пакет да разгледаме на следващото заседание.  

По т. 4  от дневния ред: Доклад вх. № СОА19-ВК66-8935/2/16.07.20 г. относно даване на 

съгласие за увеличаване капитала на Специализирана болница за продължително лечение и 

рехабилитация „Панчарево“ ЕООД чрез непарична вноска от Д-р Антон Койчев, д-р Веселин Милев – 

общински съветници, д-р Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 

 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател За 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 
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7 Борислав Иванов За 

8 Методи Лалов За 

9 Владислав Панев За 

10 Любомир Георгиев За 

11 Петко Димитров За 

12 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т. 5  от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-74/6/16.07.2020 г. относно увеличаване на 

капитала на „Първа САГБАЛ „Света София“ ЕАД чрез непарична вноска и утвърждаване на 

актуализиран устав на дружеството от Д-р Антон Койчев, д-р Веселин Милев – общински съветници, 

д-р Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 

 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам.председател За 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 Методи Лалов За 

9 Владислав Панев За 

10 Любомир Георгиев За 

11 Петко Димитров За 

12 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се  - 

 

По т. 6  от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-5890/20.07.20 г. относно промяна на 

бюджета на Столична община за II-ро тримесечие на 2020 г. от Д. Барбалов 

 

Георги Георгиев: Уважаеми колеги, знаете че съобразно изпълнението на бюджета се налагат 

регулярно на всяко тримесечие корекции в същия, в който смисъл е представен и доклад. 

Иван Таков: Господин председател, редовно разглеждаме тези доклади и няма да спра да 

повтарям, че по този начин не могат да ни се предлагат промените в бюджета. Не е сериозно с по един 

ред без всякакъв анализ и обяснения какво точно се е случило да прехвърляме стотици хиляди левове. 

За пореден път гледаме прехвърляне на около 135 хиляди лева към фирмите по чистота, като се 
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изваждат от „Гробищни паркове“ разходи за външни услуги. Не знаем какво ощетяваме по този начин. 

Сигурно има необходимост от това финансиране за допълнително почистване, но без обяснение ние 

такъв доклад разбира се и по другите пера не можем да подкрепим. Благодаря. 

Дончо Барбалов – зам. кмет на СО:  Ако искате само за „Гробищни паркове“ ще обясня на 

господин Таков. Всъщност във всеки от тези тримесечни доклади е така, защото просто по този начин 

Общинско предприятия „Гробищни паркове“ заплащат за почистването на своите територии, които се 

почистват от фирмите, но тъй като заплащането не може да става по начина, по който заплащат 

почистването на останалата територия на града, заплащането на това почистване се извършва от 

бюджета на Общинското предприятие чрез такива тримесечни трансфери и това се прави вече няколко 

години за основните гробища в града. 

Георги Георгиев: Благодаря Ви, мисля че внесохте яснота с това пояснение. 

Колеги, не виждам заявки за изказвания, поради което подлагам на гласуване доклада: 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 
Иван  Таков - зам. председател 

Въздържал 

се 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 
Методи Лалов 

Въздържал 

се 

9 
Владислав Панев 

Въздържал 

се 

10 
Любомир Георгиев 

Въздържал 

се 

11 Петко Димитров 

Въздържал 

се 

12 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се 6 

 

 

Въз основа на резултата от проведеното гласуване, предложението не се приема. 

 

Георги Георгиев: Колеги, това е резултатът от гласуването понастоящем, като ще помоля 

секретаря на комисията да уточни дали като водеща комисия с оглед на спецификата на доклада, би 

следвало ние да сме и при това положение дали след гласуване при останалите комисии да не подложим 

отново на гласуване в четвъртък доклада? 

Методи Лалов: Няма основание да бъде разглеждан втори път. Провежда се редовно 

заседание, който присъствал, присъствал. И още една забележка, ако беше общината приела нашето 
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дарение за приложение за гласуване в комисиите днес нямаше да се налага да броите гласовете и да 

губим време. Благодаря. 

 Георги Георгиев: Благодаря Ви, честно казано броенето на гласовете е като основен способ 

за установяване на демократична процедура и не ме затруднява прекомерно господин Лалов, така че 

не мисля, че е от решаващо значение отказа да се приеме дарение, доколкото знам тепърва се събират 

становища от работни групи и от експерти и прочие. 

Колеги, доколкото предстоят Комисиите по образование и Комисията по икономика и собственост 

отново да разглеждат въпроса, ние като водеща комисия следва да съобразим и техните становища по 

същата процедура, по която не проведохме всъщност и гласуване по отношение на касовото 

изпълнение на бюджета. Така, че по-скоро отчитам като своя грешка обстоятелството, че го подложих 

на гласуване без да имаме становища на останалите комисии. Разбира се, гласуването ще бъде отразено 

в протокола по начина, по който беше проведено. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща отлага произнасянето си с окончателно становище по 

доклада, за представяне на становища от ПК по образование, култура, наука и културно многообразие 

и ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

Докладът ще бъде разгледан отново и гласуван на заседание на комисията, което ще се проведе 

на 10.09.2020 г., от 9,00 ч., след съобразяване със становищата на посочените по-горе комисии. 

 

По т. 7  от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-5820/16.07.20 г. относно опрощаване на 

несъбираеми държавни вземания от Д. Барбалов 

 

Георги Георгиев: Господин Барбалов, предлагам при въпроси към Вас да се включвате. 

Първият от трите доклада, които касаят опрощаване на събираеми държавни вземания е с вх. № 

СОА20-ВК66-5820/16.07.2020 г.. 

Уважаеми колеги, за да разграничите докладите един от друг, за Ваше улеснение посочвам, че 

това е докладът, който касае Иван Иванов, в който доклад се предлага да не се опрощават съответно 

вземанията, които има държавата. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател за 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 Методи Лалов За 

9 Владислав Панев За 
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10 Любомир Георгиев За 

11 Петко Димитров За 

12 Михаил Ставрев за 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против  - 

                               Въздържали се  - 

 

 

По т. 8  от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-5821/16.07.20 г. относно опрощаване на 

несъбираеми държавни вземания от Д. Барбалов 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 
Иван  Таков - зам. председател 

Въздържал 

се 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 Методи Лалов За 

9 Владислав Панев За 

10 Любомир Георгиев За 

11 Петко Димитров 

Въздържал 

се 

12 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

 

По т. 9 от дневния ред: Доклад вх. № СОА16-ДИ02-40/9/04.08.20 г. относно опрощаване на 

несъбираеми държавни вземания от Д. Барбалов 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам.председател за 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 
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6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 
Методи Лалов 

Въздържал 

се 

9 Владислав Панев За 

10 Любомир Георгиев За 

11 Петко Димитров за 

12 Михаил Ставрев за 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

 

По т. 10  от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-5779/1/20.07.20 г. относно План за 

действие за 2020 г. към Стратегия за достъпна среда за всички на територията на Столична община 

2018 – 2022 г. от Албена Атанасова 

 

Георги Георгиев – обръща се към г-жа Минка Йовчева, заповядайте, накратко да представите 

същината на доклада. Ние сме се запознали с него, но става въпрос за важна стъпка и важни усилия, 

които общината полага така, че ми се иска да чуя малко повече и да обърнем внимание на този въпрос. 

 

Минка Йовчева – директор на дирекция „ Социални услуги за деца и възрастни“, представя 

доклада. Благодаря Ви, стратегията както знаете е приета през 2017 година и съгласно нея ежегодно се 

прилага План за действие за следващата година и съответно Отчет към плана за предходната година. 

И двата документа са предложение на Вашето внимание. Съгласувани са със заместник ресорните 

заместник кметове и тази стратегия е изключително важна, защото говорим за подобряване на 

достъпната среда в столицата, която обхваща архитектурната достъпна среда на градската среда със 

статут на общинска собственост, както и общинския градски транспорт. Тези два документа са 

съгласувани искам да отбележа и с Обществения съвет по социална политика към Столична община. 

В стратегията не се отпуска да бъдат предвидено финансиране на мерките тъй като заложените вътре 

обекти и мерки са включени и вече са с осигурено финансиране. Така, че документът, както е казах е 

много важен и това, което ние отчитаме към плана е за изминалата 2019 година. Това са дейности, 

които са извършени и общо имаме 28 броя завършени обекти и в обекти и сгради на общинска 

собственост. Закупени са 147 достъпни превозни средства за масовия градски транспорт, от които 15 

броя ниско подови електробуси и 6 броя преносими зарядни станции, 22 броя единични ниско подови 

автобуси с газов двигател, 60 броя единични ниско подови автобуси с газов двигател, 60 броя ниско 

подови автобуси с двигатели на природен газ. Имаме и над 50 броя обекти, които предстоят да бъдат 

завършени и заложени в Плана за 2019 година, но предстоят да бъдат завършени в 2020 година.  

По всички тези мерки и дейности, които са предвидени в Плана за 2020 година информацията е 

получена от ресорните направления, които пряко отговарят за дейностите по осигуряване на достъпна 

среда. За въпроси, на срещата е и главният експерт към дирекция „Интеграция на хора с увреждания“. 
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Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам.председател за 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 Методи Лалов За 

9 Владислав Панев За 

10 Любомир Георгиев За 

11 Петко Димитров За 

12 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т. 11  от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК08-8539/3/25.07.20 г. относно осигуряване на 

заемообразно отпускане на средства от бюджета на СО за разплащане на разходи по проект „Район 

Красно село – по-близо до гражданите – патронажна грижа“ по Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014-2020 г. от Р. Станиславова 

 

Докладват Венета Георгиева – главен счетоводител на район Красно село и Веселин Кирев – 

зам. кмет на район Красно село 

 

Георги Георгиев – задава въпрос към представителите на вносителя, актуална ли е 

информацията и понастоящем, която обуславя отпускането на авансовото разходване на средства? 

Веселин Кирев:  Заместник-кмет на район „Красно село“. Ние преценихме, че все пак по-

компетентен е главният счетоводител на района, но няма проблеми да се включа и да докладвам. Този 

проект с патронажната грижа стартира през месец март, не само в район „Красно село“, но и в други 

райони от Столична община и много градове и населени места в страната участват по този проект. Той 

е свързан пряко със ситуацията с COVID-19 и необходимостите да обслужваме най-уязвимите групи 

от населението, включително и хората, които са под карантина, и тъй като са много участниците на 

практика влизаме в тази ситуация, че нашите отчети, ние всъщност още очакваме първият отчет да 

бъде разгледан и одобрен. Средствата, които има в нашата извънбюджетна сметка не достигат за 

заплати на служителите, които сме назначили, а района обслужва над 230 лица в момента, които са 

точно с тази патронажна грижа. 

Това е по-скоро, поради технически причини забавяне, но на практика заплатите на тези 

служители в момента не могат да бъдат предоставени и заради това е нашият доклад и нашата молба.  
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 Георги Георгиев: Благодаря Ви, ние стандартно разглеждаме и не сме имали досега случай да 

не подкрепим доклад, който да касае авансовото разходване на общински средства, с оглед 

последващото им възстановяване.  

В случая вие изяснихте, че парите са необходими за заплащането на участниците по проекта, 

тоест на хората, които предоставят тази услуга? Всъщност причината за доклада е, че имаме забавяне 

на авансовото плащане. 

Веселин Кирев: Имаме едно авансово плащане, но вече регулярните отчети просто още не са 

разгледани, тоест авансовото плащане през месец юли се случи и вече сме на втория етап, който за 

момента все още не е разгледан от страна на Министерството на труда и социалната политика. 

              Георги Георгиев: тъй като става въпрос за заемообразно финансиране всъщност чрез него Вие 

отново въпреки постъпилия първи аванс ще финансирате други дейности, които са необходими, и 

които са част от проекта, нали така? 

   Веселин Кирев : Основното е заплащане на служителите, които са назначени по проекта.  

 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам.председател за 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Христиан Петров За 

7 Борислав Иванов За 

8 Методи Лалов За 

9 Владислав Панев За 

10 Любомир Георгиев За 

11 Петко Димитров За 

12 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т. 12 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-6820/20.08.20 г. от Р. Абрашев – общински 

съветник, относно отчет за приетите решения на редовно Общо събрание на акционерите на „СОФИЯ 

КРАМАТОРИУМ“ АД, проведено на 17.08. 2020 г. от Р. Абрашев 

Въз основа на гореизложеното, комисията приема за сведение внесения отчет за приетите 

решения на редовно Общо събрание на акционерите на „СОФИЯ КРАМАТОРИУМ“ АД, проведено на 

17.08. 2020 г. 

По т. 13 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ТД26-6490/5/12.08.20 г. от Ст. Пелтеков – изп. 

директор на „В и К“ ЕАД, относно редовно Общо събрание на акционерите на „Софийска вода“ АД, 

проведено на 10.08. 20 г. 
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Въз основа на гореизложеното, комисията прие за сведение внесения доклад, относно редовно 

Общо събрание на акционерите на „Софийска вода“ АД, проведено на 10.08. 20 г. 

По т. 14 от дневния ред: Информация за постъпила поща: 

Отчети и справки от общински търговски дружества: вх. № СФИ20-ТД26-117/85/28.07.20 г.; № 

СОА17-ТД26-10917/32/11.08.20 г.; № СОА20-ТД26-7227/29.07.20 г.; № СОА20-МЦ29-200/1/29.07.20 

г.; № СОА20-ТД26-7364/03.08.20 г.; № СОА20-МЦ29-225/22.05.20 г.; № СОА20-ГР94-3849/31.07.20 г.; 

№ СОА20-МЦ29-177/2/31.07.20 г.; № СФИ20-МЦ29-7/146/07.08.20 г.; № СФИ20-МЦ29-7/147/07.08.20 

г.; № СФИ20-МЦ29-7/145/07.08.20 г.; № СФИ20-МЦ29-5/133/07.08.20 г.; № СФИ20-ТД26-

250/1/13.07.20 г.; № СФИ20-МЦ29-7/148/07.08.20 г.; № СОА20-МЦ29-332/24.07.20 г.; № СФИ20-

МЦ29-7/142/03.08.20 г.; № СОА20-МЦ29-356/06.08.20 г.; № СОА20-ГР94-3807/30.07.20 г.; № СОА20-

ГР94-3774/28.07.20 г.; № СОА20-МЦ29-195/1/29.07.20 г.; № СОА20-МЦ29-184/1/28.07.20 г.; № 

СФИ17-ТД26-312/126/28.07.20 г.; № СОА16-МЦ29-49/32/29.07.20 г.; № СОА19-МЦ29-205/4/29.07.20 

г.; № СОА20-МЦ29-187/1/30.07.20 г.; № СОА20-МЦ29-212/2/31.07.20 г.; № СОА20-МЦ29-

209/1/04.08.20 г.; № СФИ20-ТД26-117/97/04.08.20 г.; № СФИ20-ТД26-117/89/29.07.20 г.; № СОА20-

ГР94-3798/29.07.20 г.; № СОА20-ГР94-519/2/30.07.20 г.; № СОА20-ГР94-3819/30.07.20 г.; № СОА20-

МЦ29-175/3/30.07.20 г.; № СОА20-ГР94-1395/1/30.07.20 г.; № СОА20-ГР94-3844/31.07.20 г.; № 

СОА20-ГР94-2008/1/31.07.20 г.; № СОА20-МЦ29-198/1/30.07.20 г.; № СОА20-МЦ29-199/1/30.07. 20 г.; 

№ СОА20-МЦ29-190/1/30.07.20 г.; СФИ20-МЦ29-7/158/24.08.20 г. 

Въз основа на гореизложеното, комисията приема за сведение внесените отчети и справки от 

общински търговски дружества. 

Стефан Марков: Искам да кажа, че няма нищо доколкото стана ясно, а по-скоро да 

фиксираме следващото заседание, или да потвърдим, че ще има следващо заседание в четвъртък, в 

което ще се обсъдят всички въпроси, по които ние сме водеща комисия. 

Георги Георгиев:  благодаря Ви господин Марков. 

Колеги, имате ли нещо против да свикам следващото заседание на комисията в четвъртък 

, 10 септември 2020 година от 9.00 часа, знаете че има комисии, включително Комисията по икономика 

и собственост, на която поне четирима от настоящия състав на Постоянната комисия по финанси и 

бюджет сме членове и на същата, която заседава в сряда след обед, така че да имаме възможност да 

обобщим становищата на всички комисии по важните доклади, по които сме водеща комисия, които 

вече са два или три, включително с този за тротоарно право, след което в интервала от  9.00 часа до 

10.00 часа преди сесия мисля, че ще е достатъчен, в който да вземем решения. 

Някой възпрепятстван ли е да участва при така обявения дневен ред, по-скоро час на 

заседанието – 10 септември 2020 година от 9.00 часа отново онлайн? Разбирам че, никой не е 

възпрепятстван да вземе участие в заседанието на комисията. 

Владислав Панев: Здравейте, аз нямам нищо против 10 септември 2020 година от 9.00 часа, 

но искам да обърна внимание по точка 14 имах проблеми с връзката до преди малко. 

Още нямаме Отчет на ЦГМ за шестмесечието на 2020 година нещо повече всички отчети за 

шестмесечието на общинските компании трябваше да бъдат публични на сайта на общината мисля, че 

до края на месец юли, има известно закъснение, което може би се дължи на ситуацията с COVID-19, 

ако може информация кога тези отчети ще бъдат качени и на сайта, както и на съветниците да бъдат 

предоставени и на останалите публични компании? 

Знаете, че ситуацията с ЦГМ тази година е особено критична и е нужно да имаме нужната 

информация така, че да вземем мерки навреме, ако се налага. Благодаря. 

Георги Георгиев: Без съмнение ще обърна внимание на ресорната дирекция. 
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Дончо Барбалов: Господин Георгиев, мога да дам информация по този въпрос, ако е 

полезно.Тази година срока за предаване на отчетите в Общинския съвет беше края на месец август. 

Всички дружества са подали отчети. В момента получаваме отчетите и на одиторите и след сравняване 

до средата на месец септември ще бъдат качени на всички общински дружества отчетите на страницата 

на общината, за да могат всички да се запознаят с тях.  

Така, че в средата на месец септември тази информация ще бъде достъпна за всички. 

Георги Георгиев: Благодаря Ви, господин Барбалов! 

Колега Панев, мисля че беше разяснено как върви документооборотът по този въпрос така, че 

ние ще включим и в точките за сведение разбира се при получаването им съответните отчети. 

Поради изчерпване  на дневния ред на заседанието, председателят на ПК по финанси и бюджет  

закри заседанието  в 14:00 ч. 

Протоколът е изготвен на  08.09.2020 г. 

       Изготвил: Емилия Даскалова 

 /Главен експерт/ 
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